

特許銷售商

\$280

購物券優惠

AEON \$280 LICENSEE SHOPPING COUPON

夏日狂賞
多送\$80



購物券換購日期 Shopping Coupon Redemption Period
2026年

8/13(四) ▶ 8/26(日) 或換完即止
While stock lasts

於AEON作任何購物
以\$200換購

Any purchase in AEON
can redeem at \$200

\$280

購物券 Shopping Coupon

購物券換購方法

於購物券換購期內，凡於AEON、AEON STYLE或AEON SUPERMARKET作任何購物，憑AEON收銀機印單一發票，即可以\$200換購「\$280特許銷售商購物券」1套(包括\$100兩張、\$50一張及\$30一張)。

每張單一發票最多可換購購物券2套。

適用於換購期內(2026年8月13日至2026年8月26日)發出之收銀機印發票，不需使用即日發票換購。

Redemption Method of Shopping Coupon:

During the Shopping Coupon redemption period, customers who make any purchase (Receipt issued by AEON cash registers & net amount single transaction) in AEON, AEON STYLE or AEON SUPERMARKET can redeem a set of "\$280 Licensee Shopping Coupon" at \$200. Maximum 2 sets can be redeemed per transaction.

The promotion coupons are able to be redeemed by any receipts issued by AEON cash register & net amount single transaction during the redemption period (13th to 26th August 2026).

換購地點: 指定店內顧客服務台

Redemption Venue: Customer Service Counter

購物券使用方法

凡於AEON、AEON STYLE或AEON SUPERMARKET店內指定特許銷售商購物並出示購物券，即可作\$100/\$50/\$30使用。每宗交易最多可使用購物券2張。

*有關購物券使用之條款及細則，請參閱購物券背面或向店內服務台職員查詢。

Shopping Coupon Usage Method:

\$100, \$50 or \$30 coupon can be used in designated licensee shops in AEON, AEON STYLE or AEON SUPERMARKET. Maximum 2 pieces can be used for each transaction.

* For the terms and conditions of coupon usage, please refer to the back of shopping coupon or contact our staff.

購物券使用日期:
Shopping Coupon Usage Period

2026年
8/13(四) ▶ 8/26(日)

推廣詳情



注意事項:

- *此購物券一經兌換，恕不設退款或退換。
- *此購物券不適用於AEON STYLE啟德。
- *購物券數量有限，換完即止。
- *須受有關條款及細則約束，詳情請向服務台職員查詢。
- *如有任何爭議，永旺(香港)百貨有限公司保留最終決定權。

Remarks:

- * This coupon is non-refundable and non-exchangeable once redeemed.
- * This coupon is not applicable at AEON STYLE Kai Tak.
- * The limited stock of shopping coupon is available while stock lasts.
- * Terms & Conditions apply. For details, please contact our staff in customer service counter.
- * AEON Stores (Hong Kong) Co. Ltd. reserves the right of making final decision in case of any disputes.

特許銷售商

夏日狂賞

多送\$80

\$280

購物券優惠

AEON \$280 LICENSEE SHOPPING COUPON

指定特許銷售商
Designated Licensee Shops

餐飲美食



天仁茗茶
Ten Ren's Tea

GATTEN SUSHI
がってん 寿司

すき家
SUKIYA

牛繁
GYU SHIGE
一人焼肉東路店

UCC COFFEE SHOP

Saizeriya
RESTAURANTE & CAFE

銀咖喱
GIN CURRY

八方雲集
BAFANG DUMPLING
EST. 1982

王
WANG

川樂
SPICE DELIGHT

美珍香
BEE CHENG HIANG

大屋
OOTOYA
Japanese Restaurant

大

甜五悅季
HEALTHY
IN FIVE SEASONS

健康工房
HealthWorks

ITALIAN TOMATO

DRINK PLUS
BAFANG DUMPLING
八方雲集

唐坊
Tong Arch

MOS BURGER

築地銀だこ
GINDACO

LUCULLUS
HONG KONG EST. 1974

名
NOBLE
DIM SUM

PHAYA THAI

吉野家
YOSHINOYA
牛肉飯專門店

東京淺草炸雞專門店
かじやま
KARAYAMA

花斑
ABOUTEA
茶社

enjoy Appolo
阿波羅

冠華食品
KOON WAH FOOD
Since 1959

白芳
池上便當
BAI FUNG BENTO

購物消閒



VITAGREEN
維特健靈

余仁生
Eu Yan Sang
開懷始於 1879

澳至尊
AUSupreme

COMVITA 康維他

尚品
花膠專門店
FRESH FISH

S.CULTURE

FOOTSPOT.

香江茶園
HONG KONG TEA HOUSE

美康 Meka
個人健康護理產品連鎖店

House of Samsonite

旅行家

Why

FX CREATIONS

AMERICAN TOURISTER
SINCE 1933

EIKOWADA
LONDON

Gonawawa

恒隆白洋舍
CLEAN LIVING
www.cleanliving.com.hk

mancoco
蔓可可花札 EXCEL FLORIST

FOTOMAX

Wacoal

Triumph

SATAMI

Embry Form

PURE COLOR
THE HAIR COLOR SPECIALIST